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中心：______________            姓名：_______________ 

1100201 高中職生 英翻中短文翻譯 題目  

 

In our country, many kids are unable to learn English well.  If the 

government officials from the Ministry of Education are indifferent to 

these kids, they will always be uncompetitive students.  They are mostly 

from poor families.  In the future, as they become adults, they will still be 

low-income people.  It seems that the government authorities indeed is 

eager to raise the salaries of citizens. However, if many people are lack of 

competitiveness, how can these people get highly paid? 

 

 

uncompetitive 沒有競爭力的 

government authorities 政府當局
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1100201 高中職生 英翻中短文翻譯 參考答案 

 

我們國家，有許多孩子是無法學好英文的，如果教育部的官員們

對這些孩子漠不關心，這些孩子就只好永遠是沒有競爭力的學生。他

們多半來自弱勢的家庭，將來當他們長大成人，也依然會是低收入的

人。政府當局似乎很希望能夠提高人民的薪水，可是如果許多人缺乏

競爭力，這些人如何獲得高薪？ 

 


